



# JIASUO HOTEL ROOM RESERVATION FORM

## 甲所宾馆客房预定单

**Conference Name:** The 2010 International Conference on Field-Programmable Technology (FPT'10)

客人姓名

**Guest Name:** \_\_\_\_\_

到店日期

离店日期

**Arrival Date:** \_\_\_\_\_ **Departure Date:** \_\_\_\_\_

房型及数量 (请选择)

### Room Type and Quantity of Rooms (please select)

| 房型<br>Room Types         | 房价<br>Room Fee | 房数<br>Quantity of Room |
|--------------------------|----------------|------------------------|
| 标准间 A<br>Standard Room A | 468 RMB/night  |                        |
| 标准间 B<br>Standard Room B | 418 RMB/night  | (NO room now, 已订满)     |

须知: 1、以上价格包含一份早餐, 房间免费宽带;

2、因校内订房必须持清华大学校内介绍信, 所以我们特意为参加此次会议的客人预留了房间, 请您定好后不要随意更改, 如您在入住之前 15 天内取消, 我们将收取您每间房一晚房费的 50% 作为赔偿。

**Note: 1、 The room fee includes 1 breakfast, and internet.**

**2、 Only the people with the recommendation letter of Tsinghua University could stay in this hotel, so we have reserved some rooms for you. If you decide to book this hotel, please don't cancel it. If you cancel the room in 15 days before your arrival day, we have to charge you 50% of one night's room rate as compensation.**

请提供信用卡信息完成以下表格，支付酒店房费。

**Please pay the room charge by credit card and complete the form.**

信用卡号

**Credit card No:**

\_\_\_\_\_/\_\_\_\_\_/\_\_\_\_\_/\_\_\_\_\_

有效期

**Expiry Date:** \_\_\_\_/\_\_\_\_

持卡人姓名

**Cardholder Name** \_\_\_\_\_

持卡人地址

**Cardholder Address** \_\_\_\_\_

持卡人签名

**Cardholder Signature** \_\_\_\_\_

请将订房表格回复至: [fpt2010tsinghua@sina.cn](mailto:fpt2010tsinghua@sina.cn)

**FPT 会务组帮忙预订，截止期限是 2010 年 11 月 10 日。过期不能保证预订成功。**

**如果需要帮助请联系甲所宾馆：（电话号码 010-62783166）**

**Please send the form to FPT'10, Miss Zeng: [fpt2010tsinghua@sina.cn](mailto:fpt2010tsinghua@sina.cn)**

**FPT can transfer to the Jiasuo Hotel. The deadline is Nov. 10, 2010.**

**If the deadline is passed, we may be not able to reserve successfully.**

**If you need help, please contact the hotel, the telephone number is**

**86-10-62783166.**

**Chinese note to show to the taxi driver:**

师傅，您好！请送我到清华大学甲所宾馆。地址：北京市海淀区清华大学甲所，工字厅附近

**宾馆电话：62783166**